
PROTOKÓŁ  Nr 1/2010
          z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku 

i Ochrony Środowiska
 z dnia 17 grudnia 2010 r.

Obecni:

1. Stefan Mikiciuk                          - Przewodniczący Komisji
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
3. Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
4. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
5. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
6. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Zaproszeni goście:
1. Krzysztof Gajcy – Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu.
Porządek:
1. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska.
2. Plan pracy Komisji Ładu Porządku i Ochrony Środowiska.
3. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Ad 1.
Radni zgłosili dwie kandydatury spośród składu komisji na 
Wiceprzewodniczącego:

1. Pana Włodzimierza Malinowskiego
2. Panią Danutę Opłotną

Radni w jawnym głosowaniu 4 głosami „za” wybrali na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Pana 
Włodzimierza Malinowskiego. Pani Danuta Opłotna uzyskała 2 głosy „za”.

Ad 2.
Przewodniczący Pan Stefan Mikiciuk przedstawił Plan pracy Komisji Ładu, 
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Porządku i Ochrony Środowiska z którym członkowie Komisji się zapoznali i 
zaakceptowali – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad 3.
Pan Adam Wojtyra zaproponował, aby III Sesja Rady Miejskiej została 
przeniesiona na dzień 29.12.2010r., aby radni mieli możliwość 
przedyskutowania i zapoznania się z projektami uchwał.

Pan Krzysztof Gajcy poinformował, iż w pierwszej kolejności musi 
skonsultować zmianę terminu z Panią skarbnik, gdyż z jej strony będzie 
większość przygotowanych projektów uchwał. Jednakże wstępnie można 
zaplanować Sesję na 29.12.2010r.

Pan Wójcik zgłosił wniosek, aby eternit z dachu budynku OSP w Chrzęsnem 
został usunięty i zmieniony, ze względu na to, że budynek ten jest wizytówką 
Chrzęsnego i należy go wyremontować.

Pan Mikiciuk Stefan poinformował Pana Wójcika, aby ten w pierwszej 
kolejności sprawdził, czy na ten cel zostały zabezpieczone środki finansowe w 
budżecie.

Pan Groszek poinformował, że Komisja Rewizyjna przeprowadzi kontrolę 
jednostek OSP.

Pan Malinowski zgłosił fakt, że na ul. Słowiczej został napadnięty mieszkaniec i 
powinny być wzmożone patrole Policji w wieczornych porach oraz, aby 
kontrolowano rachunki za wywóz nieczystości i aby odbywały się kontrolę z 
urzędu po zgłaszanych incydentach nielegalnego  wypuszczania szamba.
Pan Malinowski zgłosił również problem braku ogólnodostępnej toalety na 
terenie miasta, i uważa, że powinien zostać usytuowany TOI TOI. Radny uważa 
również, że wśród mieszkańców należałoby zaktywizować wywieszanie flag 
przy okazji różnego rodzaju świąt narodowych.

Pani Opłotna zgłosiła wniosek dotyczący braku linii oświetlenia ulicznego od 
osiedla Młodych do Stacji PKP w Jasienicy i jednocześnie potrzebę wykonania 
takiego oświetlenia.

Pan Groszek poinformował Panią Opłotną, aby sprawdziła czy był zgłaszany 
taki wniosek przez byłych radnych do budżetu.

Następne posiedzenie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zostało 
ustalone na dzień 28 grudnia 2010r. o godz. 11.00.
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Na tym protokół zakończono.
Przewodniczący Komisji

                 Stefan Mikiciuk

• Dokument utworzył/ła:  Karolina Gajcy

• Data utworzenia dokumentu:  28.12.2010r.
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